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مهر 2, 1393
يک مدرس دانشگاه و پژوهشگر حوزه رسانههاي اجتماعي برخورد با
تکنولوژيهاي ارتباطي را مثبت نميداند و معتقد است که اگرچه با

آمدن اپليکيشنهايي نظير وايبر مخابرات از نظر اقتصادي ضررهاي
هنگفتي را متحمل شده است اما بايد به کاربر آموزش استفاده مثبت
از اين نرمافزارها داده شود نه اينکه اپليکشنها را فيلتر کرد.

به گزارش نگاه روز، دکتر احسان پوري در گفتوگو با ايسنا، بيان
کرد: قطعا مخابرات از لحاظ اقتصادي با آمدن يکسري از اپليکيشها
ضرر کرده است و امروزه خيلي از پيامها و ارتباطات از طريق وايبر
و امثال آن صورت ميگيرد که استفاده از هر کدام مبتني بر استفاده
از اينترنت است و هزينه خيلي کمي را براي مخاطب دارد که از نظر
اقتصادي ضرر هنگفتي به سيستم ارتباطي ما وارد کرده است اما آيا

ما جايگزيني براي اين ابزار ارتباطي داريم؟

وي افزود: اگر ما امروز وايبر را فيلتر کنيم، جايگزين آن چه
ابزاري را مي خواهيم ارائه دهيم؟ آيا هدف بستن اين تکنولوژي است
يا نظارت بر اين فضا؟ شايد نظارت موردي نداشته باشد اما قطعا

فيلتر کردن تبعات خودش را خواهد داشت.

اين مدرس دانشگاه بيان کرد: اگر اينترنت پر سرعت در اختيار داشته
باشيم و اپليکيشني نيز داشته باشيم که کار وايبر را انجام دهد،

مطمئنا گرايش به سمت آن بيشتر خواهد بود.

وي تاکيد کرد: يک گزينه و پيشنهاد ديگر به کاربرمان بدهيم و سپس
وايبر را از او بگيريم. اگر امروز وايبر را بگيريم و گزينه و
جايگزين ديگري هم نداشته باشيم انواع تکنولوژي ها و اپليکيشن هاي
ديگري وجود دارند که از وايبر قويتر و بهتر است و جاي آن را

ميتوانند بگيرند.

دکتر پوري معتقد است: قطعا برخورد خوب نيست، تاکنون با هر مورد
برخورد کرديم نتيجه معکوس گرفتيم، از ويدئو، ماهواره و شبکههاي
اجتماعي گرفته تا اپليکيشنهاي مبتني بر موبايل. ما تاکنون از
برخوردهاي قهرآميز جواب مثبتي نگرفتهايم که بخواهيم ادامه دهيم.
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وي اظهار کرد: متاسفانه ضعفي که در حال حاضروجود دارد بيشتر در
بحث آموزش است، ما آموزش استفاده از اين ابزار را نيز به
کاربرمان نمي دهيم. به جاي اينکه بياييم برخورد کنيم، آموزش

دهيم، چرا که بيشتر جواب ميدهد.
اين پژوهشگر خاطرنشان کرد: ابزارهاي ارتباطي به خودي خود خوب يا
بد نيستند بلکه نوع استفاده و کاربر است که خوب و بد بودن آنها
را تعريف مي کند. ما بايد در جهت منافع و مصالح خود آموزش دهيم و
استفاده مثبت را ترويج و تبليغ کنيم. تکنولوژي هم فرصت است و هم
تهديد. به همان اندازه که ميتواند خوبي داشته باشد ميتواند بدي

هم داشته باشد.


